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ZAPISNIK 

 

s 12. sjednice Školskog odbora održane u utorak 28.06.2022 s početkom u 17:00 sati u 

prostorijama škole. 

 

Nazočni: Dijana Lučić predsjednica Školskog odbora, Željko Nakić, Sanja Margetić, ravnatelj 

mr. Ivica Brkić, Darko Svirač, Stipe Pavičić, Alojzije Janković, Ivana Čić, Sanja Pušelja, tajnik 

Škole kao zapisničar.  

Predsjednica Školskog odbora Dijana Lučić pozdravlja sve prisutne, otvara 12. sjednicu 

Školskog odbora te čita dnevni red: 

 

D n e v n i   r e d: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 11. sjednice Školskog odbora. 

2. Usvajanje Pravilnika o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti. 

3. Usvajanje Pravilnika o ostvarivanju i korištenju vlastitih prihoda i donacija. 

4. Usvajanje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave. 

5. Prethodna suglasnost Školskog odbora na Odluku Učiteljskog vijeća o izvedbi terenske 

nastave za učenike (8) osmog razreda na početku šk. g. 2022./2023., tj. planiranje dijela 

budućeg kurikuluma školske godine. 

6. Razno. 

Evidencijom nazočnih članova Školskoga odbora, predsjednica Školskog odbora, Dijana Lučić 

pozdravila je nazočne i otvorila jedanaestu sjednicu Školskog odbora.  

Svi prisutni članovi Odbora su jednoglasno usvojili Dnevni red.  

Ad. 1. 

Svi prisutni članovi su se jednoglasno složili i prihvatili zapisnik s jedanaeste sjednice 

Školskog odbora. 

 

Ad. 2. 

Gospođa predsjednik je otvorila raspravu i pozvala na glasanje. Svi prisutni članovi su 

jednoglasno dizanjem ruku usvojili Pravilnik o postupku unutarnjeg prijavljivanja 

nepravilnosti.  

 

Ad. 3. 

Gospođa predsjednik je otvorila raspravu i pozvala na glasanje. Svi prisutni članovi su 

jednoglasno dizanjem ruku usvojili Pravilnik o ostvarivanju i korištenju vlastitih prihoda 

i donacija. 
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Ad. 4. 

Gospođa predsjednik je otvorila raspravu i pozvala na glasanje. Svi prisutni članovi su 

jednoglasno dizanjem ruku usvojili Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave.  

 

Ad. 5. 

Gospođa predsjednik je pozvala na glasanje. Svi prisutni članovi su jednoglasno dizanjem 

ruku dali prethodnu suglasnost da provedba maturalaca uđe u kurikulum za iduću 

školsku godinu.  

 Ad. 6. 

Nakon kraćeg razgovora, gospođa predsjednik se zahvalila prisutnima te zaključila dvanaestu 

sjednicu Školskog odbora. 

 

 Zapisničar                                                                        Predsjednica Školskog odbora 

__________________ _________________________  

Sanja Pušelja, mag.iur.                                                       Dijana Lučić, uč. 

 

 

 

 

 

 

 


